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PROTOKÓŁ NR XIV/2015 

Z SESJI RADY DZIELNICY X 

SWOSZOWICE  

7 grudnia 2015 roku 
(sala konferencyjna Rady i Zarządu Dzielnicy X ul. Inicjatywy Lokalnej 5) 

godz. 17:40–19:50 

 
Ad. 1 Otwarcie sesji (stwierdzenie quorum). 

Pan Przewodniczący Maciej Nazimek o godzinie 17:40 stwierdził quorum i otworzył obrady 

XIV sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice. Na sali obrad obecnych było 15 członków Rady.  

Nieobecni: Pan Przemysław Brożek, Pan Waldemar Domański, Pan Józef Jałocha, Pan 

Tadeusz Murzyn i Pani Jadwiga Szarek. 

Spóźniła się 1 osoba. 

 

Goście: Przedstawiciele UKS Rajsko, Mieszkańcy osiedli: Kosocice, Soboniowice i Rajsko, 

Zarząd KS Wróblowianka, Mieszkanka Dzielnicy X z osiedla Swoszowice. 

 

Pan Przewodniczący oddał głos przedstawicielom UKS Rajsko. 

 

Przedstawiciele UKS Rajsko złożyli na ręce Pana Przewodniczącego podziękowanie dla Rady 

Dzielnicy X za wsparcie finansowe jakie klub uzyskał od radnych, jednocześnie składając 

życzenia świąteczne. 

 

Pan Przewodniczący ogłosił 3 minuty przerwy organizacyjnej.  

 

(po przerwie) 

 

Pan Przewodniczący wznowił obrady. 

Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad XIV sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice. 

Pan Przewodniczący zgodnie z zapisami Statutu Dzielnicy X poddał pod głosowanie wnioski 

do Rady o odstąpienie od terminu 8 dni na przedłożenie Przewodniczącemu poniższych 

projektów uchwał. 

 

Projekt Komisji Infrastruktury i ds. Obiektów Zabytkowych. 

Druk nr 115 

w sprawie wydania opinii dotyczącej możliwości zbycia części działki przy ulicy 

Warownej, w celu poprawy warunków zagospodarowania nieruchomości sąsiedniej.  

 

Głosowanie: 15-głosów za (jednogłośnie). 

Wniosek został przyjęty. 

 

Projekt Komisji Budżetowej. 

Druk nr 116 

w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy X 

Swoszowice na rok 2016. 

 

Głosowanie: 15-głosów za (jednogłośnie). 

Wniosek został przyjęty. 
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Projekt Grupy Radnych. 

Druk nr 117 

w sprawie montażu progów zwalniających w ulicy Malinowskiego i w ulicy 

Gruszczyńskiego. 

 

Głosowanie: 15-głosów za (jednogłośnie). 

Wniosek został przyjęty. 

 

Następnie Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt porządku obrad  

z uwzględnieniem przyjętych ww. wniosków. 

 

Głosowanie: 15-głosów za (jednogłośnie). 

Porządek obrad został przyjęty w następującym kształcie: 

 

Porządek obrad 

XIV sesji   

Rady Dzielnicy X Swoszowice 

7.12.2015 r. 

 

1. Otwarcie sesji (stwierdzenie quorum). 

2. Przedstawienie  porządku obrad XIV sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice. 

3. Przyjęcie protokołu z XIII sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice. 

4. Projekty uchwał Rady. 

Druk nr 115 

w sprawie wydania opinii dotyczącej możliwości zbycia części działki przy ulicy 

Warownej, w celu poprawy warunków zagospodarowania nieruchomości sąsiedniej.  
/projekt Komisji Infrastruktury i ds. Obiektów Zabytkowych/ 

Druk nr 116 

w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy X 

Swoszowice na rok 2016. 

/projekt Komisji Budżetowej/ 

Druk nr 117 

w sprawie montażu progów zwalniających w ulicy Malinowskiego i w ulicy 

Gruszczyńskiego. 

/projekt Grupy Radnych/ 

5. Omówienie spraw bieżących – dyskusja i wolne wnioski. 

6. Oświadczenia i komunikaty.         

 

Następnie Pan Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z XIII sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma jakieś uwagi do protokołu z XIII sesji Rady 

Dzielnicy X Swoszowice. 

 

Nikt się nie zgłosił.  

 

Wobec braku uwag protokół z XIII sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice został przyjęty. 

 



 4 

Następnie Pan Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad. 4 Projekty uchwał Rady. 
Pierwszy projekt uchwały został przygotowany przez Komisję Infrastruktury i ds. Obiektów 

Zabytkowych. 

Druk nr 115 

w sprawie wydania opinii dotyczącej możliwości zbycia części działki przy ulicy 

Warownej, w celu poprawy warunków zagospodarowania nieruchomości sąsiedniej.  
Pan Przewodniczący oddał głos Panu Wojciechowi Liszce. 

 

Pan Wojciech Liszka przeczytał niniejszy projekt uchwały. 

 

Następnie Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych do udziału  

w dyskusji poddał niniejszy projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowanie: 15-głosów za (jednogłośnie).  

Uchwała nr XIV/112/2015 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Komisję Budżetową. 

Druk nr 116 

w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy X 

Swoszowice na rok 2016. 

Pan Przewodniczący oddał głos Panu Wojciechowi Liszce. 

 

Pan Wojciech Liszka przeczytał niniejszy projekt uchwały. 

 

Pan Przewodniczący poinformował, iż do niniejszego projektu uchwały wpłynęła poprawka 

przygotowana przez Pana Marcina Szewczyka. Następnie poprosił autora przedmiotowej 

poprawki o jej odczytanie. 

 

Pan Marcin Szewczyk odczytał przygotowaną poprawkę. 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

Pan Dominik Galas, Pan Przewodniczący, Pan Artur Markiewicz, Pan Marcin Szewczyk, Pan 

Przewodniczący, Pan Artur Markiewicz, Pan Dominik Galas, Pan Przewodniczący. 

 

Podczas dyskusji omówiono przyczyny zmiany lokalizacji ogródka jordanowskiego w osiedlu 

Wróblowice m.in. zbyt wysokie koszty jego wykonania na terenie KS Wróblowianka. 

Omówiono również zalety i wady obu lokalizacji.  

 

Po zakończeniu dyskusji Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie poprawkę autorstwa 

Pana Marcina Szewczyka.  

 

Głosowanie: 14-głosów za, 2-glosy przeciw, 0-głosów wstrzymujących się.  

Poprawka została przyjęta. 

 

Następnie Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie niniejszy projekt uchwały  

z uwzględnieniem przyjętej poprawki. 
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Głosowanie: 14-głosów za, 2-glosy przeciw, 0-głosów wstrzymujących się.  

Uchwała nr XIV/113/2015 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Grupę Radnych. 

Druk nr 117 

w sprawie montażu progów zwalniających w ulicy Malinowskiego i w ulicy 

Gruszczyńskiego. 

Pan Przewodniczący oddał głos Panu Bogumiłowi Bani. 

 

Pan Bogumił Bania przeczytał niniejszy projekt uchwały i uzasadnił jego przygotowanie. 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję.  

 

W dyskusji udział wzięli: 

Pan Dominik Galas, Mieszkanka osiedla Soboniowice, Mieszkaniec osiedla Soboniowice, 

Pan Jan Mikuła, Pan Przewodniczący, Mieszkanka osiedla Soboniowice, Mieszkaniec osiedla 

Soboniowice, Pan Przewodniczący, Mieszkaniec osiedla Soboniowice, Pan Przewodniczący, 

Pan Bogumił Bania, Pan Dominik Galas, Pan Bogumił Bania. 

 

Podczas dyskusji omówiono sposób przeprowadzenia konsultacji społecznych  

z mieszkańcami ulicy Malinowskiego i ulicy Gruszczyńskiego. Podkreślono, iż ulica 

Gruszczyńskiego jest bardzo wąska i górzysta, a po montażu progów zwalniających mogą 

wystąpić problemy z odśnieżaniem. Następnie Pan Jan Mikuła wyjaśnił, iż dopiero  

w odpowiedzi na uchwałę Rady Dzielnicy X, ZIKiT określi warunki techniczne montażu 

progów zwalniających. Podczas dalszej dyskusji omówiono kwestię osuwisk na terenie 

Dzielnicy X. 

 

Po zakończeniu dyskusji Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie niniejszy projekt 

uchwały.  

 

Głosowanie: 13-głosów za, 0-głosów przeciw, 3-głosy wstrzymujące się.  

Uchwała nr XIV/114/2015 została podjęta. 

 

Następnie Pan Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu. 

Ad. 5 Omówienie spraw bieżących – dyskusja i wolne wnioski. 

Pan Artur Markiewicz poruszył kwestię nieprawdziwych informacji zawartych w artykule 

Dziesiątki dot. budowy placu zabaw na terenie Dzielnicy X i zażądał sprostowania zawartych 

treści: na stronie internetowej Rady Dzielnicy X oraz w kolejnym czasopiśmie Dziesiątka, 

zgodnie z treścią przekazanego do Pana Przewodniczącego pisma od Prezesa KS 

Wróblowianka.  

 

W dyskusji udział wzięli: 

Pan Przewodniczący, Pan Artur Markiewicz, Prezes KS Wróblowianka, Pan Dominik Galas, 

Mieszkaniec osiedla Wróblowice, Pan Marcin Szewczyk. 

 

Podczas dyskusji Pan Przewodniczący wyjaśnił, iż z informacji przekazanych przez 

pozostałych radnych z Wróblowic wynika, iż rzeczywiście prawdopodobnie pojawił się błąd  

za co Prezesa KS Wróblowianka przeprosił. Następnie Pan Przewodniczący zapewnił, iż 

sprostowanie jeśli będzie miało miejsce to nie w wydaniu grudniowym, gdyż został on już 

wydrukowany. Prezes KS Wróblowianka poinformował Pana Przewodniczącego, iż jeśli 
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sprostowanie się nie ukaże odda sprawę do sądu. Podczas dalszej dyskusji wyjaśniono 

również, iż za treści umieszczone w gazetce odpowiada Przewodniczący Rady Dzielnicy X. 

 

Pan Przewodniczący złożył wniosek formalny o zamknięcie dyskusji i poddał go pod 

głosowanie. 

 

Głosowanie: 13-głosów za, 1-głos przeciw, 1-głos wstrzymujących się. 

Wniosek został przyjęty. Dyskusja została zamknięta. 

 

Prezes KS Wróblowianka poruszył kwestię zorganizowania ewentualnego referendum dot. 

lokalizacji placu zabaw w os. Wróblowice. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

Pan Przewodniczący, Prezes KS Wróblowianka. 

 

Następnie Pan Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu. 

Ad. 6 Oświadczenia i komunikaty. 

Mieszkanka osiedla Soboniowice poruszyła kwestię zbyt małej ilości kursów linii 

autobusowej nr 107 oraz zmiany lokalizacji przystanku autobusowego przy ulicy Cechowej. 

 

W dyskusji w powyższej sprawie udział wzięli: 

Pan Przewodniczący, Mieszkanka osiedla Soboniowice, Pan Andrzej Jończyk, Pan Marcin 

Szewczyk, Mieszkanka osiedle Soboniowice, Pan Andrzej Jończyk. 

 

Podczas dyskusji odniesiono się również do projektu porządku obrad umieszczonego na 

stronie internetowej Rady Dzielnicy X i wyjaśniono, iż brak wpisanych druków  

w przedmiotowym dokumencie wynika z faktu, iż projekty uchwał zostały dostarczone przez 

komisje w terminie późniejszym. Pan Andrzej Jończyk zaapelował do wszystkich radnych 

o wcześniejsze dostarczanie projektów uchwał do Przewodniczącego. 

 

Mieszkaniec osiedla Rajsko poruszył kwestię zdewastowania szatni na obiektach KS Rajsko. 

 

W dyskusji w powyższej sprawie udział wzięli: 

Pan Przewodniczący, Mieszkaniec osiedla Rajsko, Pan Przewodniczący, Pan Marcin 

Szewczyk. 

 

Mieszkanka osiedla Swoszowice poruszyła kwestię braku informacji w protokole z jednych  

z wcześniejszych sesji na temat wniosku Pana Waldemara Domańskiego, który dotyczył 

nieudzielania mieszkańcom głosu podczas jej przebiegu. 

 

W dyskusji w powyższej sprawie udział wzięli: 

Pan Przewodniczący, Pan Andrzej Łatka, Mieszkanka osiedla Swoszowice, Pan 

Przewodniczący. 

 

Mieszkanka osiedla Soboniowice poruszyła kwestię braku wskazania lokalizacji odpadów po 

procesie spalania ze spalarni odpadów w Krakowie oraz związanych z tym problemów. 

Poruszyła również kwestię związaną z zamknięciem wysypiska Barycz. 
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W dyskusji w powyższej sprawie udział wzięli: 

Pan Przewodniczący, Pan Dariusz Rejek, Mieszkaniec osiedla Soboniowice, Pan 

Przewodniczący, Mieszkanka osiedla Soboniowice, Pan Andrzej Balicki, Mieszkanka osiedla 

Soboniowice, Pan Andrzej Jończyk, Pani Angelika Kuczaj, Pan Adam Rymont, Mieszkanka 

osiedla Soboniowice, Pani Angelika Kuczaj, Mieszkanka osiedla Soboniowice, Mieszkaniec 

osiedla Soboniowice, Pan Adam Rymont. 

 

Podczas dyskusji wyjaśniono, iż Rada Dzielnicy X nie ma wpływu na decyzję dot. 

zamknięcia wysypiska Barycz. Poruszono również kwestię związaną ze zwiększeniem 

częstotliwości kursowania linii nr 107. Omówiono również zagrożenia, które powoduje 

wysypisko Barycz.  

 

Po zakończeniu dyskusji Pan Przewodniczący zakończył sesję słowami „Zamykam XIV sesję 

Rady Dzielnicy X Swoszowice” zwołaną na 7 grudnia 2015 r. na godz. 17.30. 

 

Koniec sesji godzina 19:50.  

 

Protokolant:                                                                 Prowadzący obrady: 

Adam Kan                Przewodniczący Rady i Zarządu 

Dzielnicy X Swoszowice 

 

      Maciej Nazimek 

 

 

 


